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Alone     تنها                                                                  
I live here alone.                                                 من اینجا تنها زندگی میکنم 
Parents    ( پدر و مادر ) والدین                                                             
I get up at seven o'clock every day.          من هر روز ساعت هفت بلند میشم 
Get up. It's eight o'clock.                              .بلند شو  ساعت هشته 
What does that mean? چیه؟ ( اون چه معنی میده؟ )     معنی اون                             
Word                                                                       کلمه 
The word parents                                              لغت والدین 
What does the word parents mean?       کلمه والدین چه معنی میده؟ 
It means.                                                               یعنی 
Arrive   ( وارد شدن ) رسیدن                                                                  
Answer this question.             جواب این سوال رو بده                         
For a few days                                                    واسه یه چند روزی 
 
_______________________________  
 
 
Seven o'clock in the morning                       ساعت هفت صبح 
 
Early in the morning                                        صبح زود 
Can you come earlier?     میتونی زودتر بیای؟                              
Why not?                                                              چرا که نه؟ 
What time?                                                          ساعت چند؟ 
Eight o'clock in the morning                        .ساعت هشت صبح 
 
Is this the way to Toronto?                           آیا این راه تورنتوه؟ 
That's right.                            .درسته                             
Thank you very much.                                  .خیلی متشکرم 
 
I have a few friends in Los Angeles.             من یه چند تایی رفیق تو لس آنجلس دارم 
They work there.                                    .اونا اونجا کار میکنن           
Turn left.                                                                بپیچ چپ 
Turn right.                                                             بپیچ راست 
 
The mall's on your right.                              .پاساژ سمت راستته 
The gas station is on your left.                   .پمپ بنزین سمت چپته 
Go straight ahead.                                           مستقیم برو 
Go to the left.                                                      به سمت چپ برو 
Go to the right.      به سمت راست برو                                              
 
Excuse me. Which way is Tehran?                   ببخشید تهران کدوم طرفه؟ 
Is it that way?                                                     آیا اون طرفه؟ 
 
No, that way goes to Mashhad. شهد.               نه،  اون راه میره به م  
 
The way to Tehran is to the left.                .راه تهران سمت چپه 
It's to the left.                                                     .سمت چپه 
It's to the right.                                                  .سمت راسته 
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I'm sorry. I don't know.                                    متاسفم . نمیدونم 
 
When is your family going to Canada?                   ی داره میره به کانادا؟خانوادتون ک 
Five o'clock in the afternoon                       .ساعت پنج بعد از ظهر 
 
I'm going to the grocery store.                    دارم میرم خواربار فروشی 
Is Mina going with you, too?                        آیا مینا هم داره باهات میره؟ 
 
No, I'm going alone.                                       .نه ، تنها دارم میرم 
I'm going alone.   تنها دارم میرم                                               
Alone                                                                      تنها 
 
Ask me if I am alone at home? 
Are you alone at home?  
 
Yes, I am.                                                 جواب مثب کوتاه             
No, I'm not.                                                          جواب منفی کوتاه 
Does Mina want to go to the mall?                    آیا مینا میخواد بره پاساژ؟ 
Yes, she does.                                                 جواب مثب کوتاه   
 
Is Ali going with her, too?                              آیا علی هم داره باهاش میره؟ 
I don't know.                                                         نمیدونم 
I think so.                                                             .فکر کنم 
I don't think so.                                                   فکر نکنم 
 
Yes, they want to go together. آره ،میخوان با هم برن.                  
No, Mina's going alone.                                .نه ، مینا تنها داره میره 
She's going alone.  
 
Now ask me  What time I go to work? 
What time do you go to work?  
Ten o'clock in the morning                            ساعت ده صبح 
That's very late.                                               .اون خیلی دیره 
 
What time do you get up in the morning?  ساعت چند بیدار میشی؟           صبح  
I get up at nine o'clock.                                                 ساعت نهُ بلند میشم 
 
Do you get up at nine o'clock?                                 آیا ساعت نه بلند میشی؟ 
Yes, why?                          آره  چرا؟                                  
Because that's very late.                             .چون اون خیلی دیره 
 
I know but I can't get up earlier.                 میدونم ، ولی نمیتونم زودتر بلند شم 
I have a question.                            من یه  سوال دارم                  
 
I can't answer that.                                         .نمیتونم اونو جواب بدم 
Answer                                                                  جواب 
Tell me.                                                             بهم بگو      
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Answer me.                                                         بهم جواب بدید 
Answer                                                                  جواب بدید 
 
Do you live here alone?                               آیا تو اینجا تنها زندگی میکنی؟  
No, I live with my daughter.                         .نه ، با دخترم زندگی میکنم 
Where do you work?                                      کجا کار میکنی؟ 
I work at a grocery store.                              .توی خواربار فروشی کار میکنم 
 
What time do they open?                              اونا ساعت چند باز میکنن؟ 
They open at ten o'clock.                             .اونا ساعت ده باز میکنن 
 
I need a car.                                                        من یه ماشین لازم دارم 
Can I take yours?                                             آیا میتونم مال تو رو بردارم؟ 
 
I need twenty dollars.                                    .من بیست دلار لازم دارم 
Can I take twenty dollars?                            آیا میتونم بیست دلار بردارم؟ 
From your wallet                                                از کیف پولت؟ 
 
Can I take twenty dollars from your wallet?          آیا میتونم بیست دلار از کیف پولت بردارم؟ 
I don't know where my wallet is.                             .نمیدونم کیف پولم کجاست     
It's over there.                                                   .اوناها اونجاست 
Where?                                                                 کجا؟ 
There, on the floor زمین روی ، اونجا                                          .  
 
Excuse me, Miss. Do you work here? میکنید؟ کار اینجا شما آیا ، خانم دختر ببخشید                      
Yes, I do. کوتاه مثب جواب                                                               
No, I don't.                                                            جواب منفی کوتاه 
No, I don't work here. نمیکنم کار اینجا من ، نه                                    .  
 
Yes, what can I do for you? ،دارید؟                        امری چه  آره  
Where do you work? میکنی؟ کار کجا                                       
At a gas station پمپ بنزین                                                   یه در  
 
When do you go to work?                            ی میری سر کار؟ک 
 
I go to work early in the morning.             .صبح زود میرم سر کار 
 
What time do you get up?                             چه ساعتی بلند میشی؟ 
I get up at five.                                                   .پنج  بلند میشم 
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 مکالمه                                   
__________________________________ 
 
 سلام جیم.
A: Hello, Jim.  
 
 سلام مایکل.
B: Hi, Michael.  
 
 چطوری؟
A: How are you?  
 
 من خوبم. مرسی .  شما چطور؟ 
B: I'm fine, thanks. And you?  
 
 منم خوبم. متشکرم . جیم فردا داری میری لندن؟ 
A: I'm fine, too. Thank you. Jim, are you going to London tomorrow?  
 
 نه .  چطور مگه؟ 
B: No, why?  
 
 ماشینم خوب کار نمیکنه. میتونم مال تو رو قرض کنم واسه فردا؟ 
A: My car doesn't work well. Can I borrow yours for tomorrow?  
 

،  اما میتونم ازش بپرسم.  میتونی منتظر بمونی؟ ماشینمو لازم دارهمطمئن نیستم.   فکر میکنم خانمم   
B: I'm not sure. I think my wife needs my car, but I can ask her. Can you wait?  
 
 حتماً. 
A: Sure.  
 
 سارا، فردا ماشین منو لازم داری؟ 
B: Sarah, do you need my car tomorrow?  
 
 آره.  چطور مگه؟ 
C: Yes, I do. Why?  
 
 چون مایکل  واسه فردا ماشین لازم داره. 
B: Because Michael needs a car for tomorrow.  
 
 خوبه. اون میتونه ماشین تو رو برداه.  من میتونم برم  سر کار با مال خودم. 
C: Fine, he can take your car. I can go to work with mine.  
 
 مایکل؟ 
B: Michael?  
 
 بله؟ 
A: Yes?  
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 اون خیال داره ماشینشو برداره فردا.  تو میتونی مال منو داشته باشی.
B: She's going to take her car tomorrow. You can have mine.  
 
 اوه. خیلی ممنونم.
A: Oh, thanks a lot.  
 
 فردا داری کجا میری؟ 
B: Where are you going tomorrow?  
 
 من دارم میرم منچستر. 
A: I'm going to Manchester.  
 
 داری تنها میری؟ 
B: Are you going alone?  
 
 آره. 
A: Yes, I am.  
 
 در چه  ساعتی؟ 
B: At what time?  
 
 در ساعت شش صبح. 
A: At six o'clock in the morning.  
 
 پس تو باید صبح زود بیدار بشی.
B: Then you have to get up early in the morning.  
 

پنج بلند شم.  درسته.  من خیال دارم   
A: That's right. I'm going to get up at five.  
 
 منچستر چقدر از اینجا دوره؟ 
B: How far is Manchester from here?  
 
 فقط یه چند صد مایله. 
A: It's only a few hundred miles.  
 

داری خانوادتو اونجا ببینی؟خیال   
B: Are you going to see your family there?  
 
 آره. 
A: Yes, I am.  
 
 اوکی.  پس سلام ما رو به خانوادت برسون. 
B: Okay. Then say hi to your family for us.  
 
 مرسی. بای. 
A: Thanks. Goodbye.  
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 بای. 
B: Goodbye.  
____________________________  
 
 
 
Does your husband speak English well?                    آیا شوهرت انگلیسی خوب صحبت میکنه؟ 
No, he doesn't speak well.                                                 .نه ، خوب صحبت نمیکنه 
 
Does your car work well? ت خوب کار میکنه؟                             آیا ماشین  
No, my car doesn't work well.                     .نه ،  ماشینم خوب کار نمیکنه 
 
No, it doesn't work well.  
Yes, it works well. میکنه کار خوب آره                                           .  
 
I want to go to a restaurant tonight. رستوران یه به برم امشب میخوام من       .  
With whom?                                                       با کی؟ 
 
With my parents                                                ( والدینم )  با پدر و مادرم 
Parents ن ( پدر و مادر )                                                                والدی  
 
My parents live in Iran.                                  .پدر و مادرم تو ایران زندگی میکنن 
Where are your parents?                             والدینتون کجان؟ 
They're over there.                                         .اوناهاش اونجان 
 
Do they speak English?                                آیا اونا انگلیسی صحبت میکنن؟ 
A little                                                                      یه خورده 
 
What does that mean?                                  ( اون یعنی چی؟ )  معنی اون چیه؟ 
Ask me what that means?                           از من بپرسید  معنی اون چیه؟ 
What does that mean?                                    چیه؟ اون معنی
 
Now ask me if I know what that means?          چیه؟ اون معنی میدونم من آیا که  بپرسید من از حالا
Do you know what that means?                 آیا میدونی معنی اون چیه؟ 
 
The word parents والدین کلمه                                              
Parents                                           پدر و مادر                        
Word                                                                      .کلمه 
 
Ask me what the word parents means.          از من بپرسید  لغت والدین چه معنی میده؟ 
What does the word parents mean?           لغت والدین چه معنی میده؟      
 
It means.                                                             .یعنی 
 
Ask me what the word alone means?     از من بپرسید معنی لغت تنها چیه؟ 
What does the word alone mean?            معنی لغت تنها چیه؟ 
It means....  
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My parents live with me.                               .والدینم با من زندگی میکنن 
Do your parents live with you?                   آیا والدینت با تو زندگی میکنن؟ 
No, my parents live in Iran.                         .نه ، والدینم تو ایران زندگی میکنن 
 
I live here alone. ها زندگی میکنم                                               من اینجا تن  
But they're coming here.                              .ولی اونا دارن میان اینجا 
When?                                                                  ی؟ک 
Tomorrow at eight o'clock هشت ساعت فردا                          .  
 
They arrive at eight o'clock.                 .اونا ساعت هشت میرسن  
What does the word arrive mean?           معنی کلمه رسیدن چیه؟ 
It means....  
 
They arrive at eight o'clock. شت ساعت اونایرسن.                      م ه  
 
We're going to Chicago.                               .ما داریم میریم شیکاگو 
For how long?                                                    واسه چند وقت؟ 
For a few days                                                  .واسه یه چند روزی 
  
I'm going to Los Angeles.                            .دارم میرم لس آنجلس 
I'm going to Los Angeles for a few days.                 .دارم واسه یه چند روزی میرم لس آنجلس  
 
Why are you going to Los Angeles?                         چرا داری میری لس آنجلس؟ 
I want to see my parents.                                               .میخوام  والدینم  رو ببینم 
 
How long are you going to stay?                   چند وقت خیال داری بمونی؟ 
We're going to stay for a few days.              .خیال داریم واسه یه چند روزی بمونیم 
 
 
____________________________  
 
Alone  
Live  
I live here alone.  
Get up  
Answer  
Answer my question.  
Parents  
My parents live in Iran.  
Mean  
It means.  
Word  
Arrive  
 
_______________________  
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We're going to Toronto for a few days.                       .داریم واسه یه چند روزی میریم تورنتو 
Then we want to go to Vancouver.                                .بعد میخوایم بریم ونکور 
 
Is Ali going with you?                                      آیا علی داره باهات میره؟ 
No, he stays home. ، اون  منزل میمونه.                                         نه  
 
Do you want to drink something?             آیا میخوای یه چیزی بنوشی؟ 
Yes, I do.                                                               جواب مثب کوتاه 
 
Do you like coffee?   قهوه دوست داری؟                                       
Yes, I like coffee.                                             .آره ،  قهوه دوست دارم 
No, I don't like coffee.                                    .نهَ ،  قهوه دوست ندارم 
 
I'd like to go to Toronto.                                  دلم میخواد برم تورنتو 
Why?                                                                     چرا؟ 
 
Because I like Toronto.                                .چون تورنتو رو دوست دارم 
Would you like some tea? اری؟                          آیا کمی چای میل د  
No, thanks. I don't like tea. ندارم دوست چای مرسی  ، نه                        .  
 
I like your car. میاد خوشم ماشینت از                                                     
I like your house. میاد خوشم خونتَ از                                               
 
Do you like my car?                                        آیا از ماشینم خوشت میاد؟ 
Do you like our house?                                 آیا از خونمون خوشت میاد؟ 
Yes, I do. کوتاه                    مثب جواب                                           
 
I don't like this car.                                            من از این ماشین خوشم نمیاد 
 
Now ask me when my parents arriving tomorrow?     ی دارن میرسن؟حالا ازم بپرسید  والدینم فردا  ک 
When are your parents arriving tomorrow? ی دارن میرسن؟  فردا والدینتک                    
They arrive at seven o'clock. میرسن هفت ساعت اونا                    .  
 
Tell me you have to get up early tomorrow. بهم بگید  تو باید فردا زود بلند شی.            
I have to get up early tomorrow. شم بلند زود فردا باید من                               .  
Get up! It's eight o'clock. .                                              هشته ساعت ، شو بلند               
 
You have to stay home.                               .تو باید منزل بمونی 
 
Tell me  you don't want to stay home alone.         .بهم بگید  تو نمیخوای تنها خونه بمونی 
I don't want to stay home alone.                                 .من نمیخوام تنها خونه بمونم 
 
I'm going to Tehran for a few days.          .من دارم واسه یه چند روزی میرم تهران                 
 
Now tell me you can't answer my question.         .حالا بهم بگید " تو نمیتونی جواب سوالمو بدی 
I can't answer your question. بدم سوالتو جواب نمیتونم من                                     .  
You have to speak with my son. کنید صحبت پسرم با باید شما                               .  
  


